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Protokoll

Typ av sammanträde
Fullmäktige 9

Sammanträdesdatum Tid Plats
230516 17:00 sal C144, HSC

Närvarande

Erik Hummerhielm, ledamot
Nikola Boron, ledamot
Emilia Lambrant, ledamot
Meja Thelander, ledamot
Joakim Gustafsson, ledamot
Tove Andius, ledamot
Moa Hardemo, ledamot
Thilda Trulsson, ledamot
Isabelle Jönsson , ledamot
Frida Mejborn, ledamot
Amanda Jobäck, ledamot

Agnes Åberg, Ledamot och Sekreterare

Tjänstgörande ersättare:

Suppleanter
Ebba Erlandsson

Talman:
Moa Hjertén

Ständigt adjungerade med
yttranderätt:
Emina Dolovcic, Ordförande
Ida Theander, VO-U
Ilona de Saint Marie, VO-S
Matilda Byström, verksamhetsrevisor

Adjungerade
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FORMALIA

§1 Mötets öppnande

Mötesordförande förklarar mötet öppnat kl. 17:12

§2 Justering av röstlängd

Röstlängden räknas till 12 ordinarie ledamöter. Ebba erlandsson justeras in och
röstlängden räknas då till 13 personer.

§3 Mötets behöriga utlysande

Talman skickade ut kallelsen 230503 samt handlingarna 230509.

Mötet anses inte vara korrekt utlyst. Mötet godkänner att fortsätta mötet ändå.

§4 Adjungerande

Nil.

§5 Val av justeringspersoner

Mötet beslutar att välja Frida Mejborn och Amanda Jobäck till justeringspersoner.

§6 Tid av justering av protokoll

Protokollet ska vara justeraren tillhanda senast 230523
Protokollet ska vara justerat senast 230530

§7 Föregående mötesprotokoll Bilaga 1

Mötet beslutar att Godkänna föregående mötesprotokoll

§8 Fastställande av dagordning

Mötet beslutar att Godkänna dagordningen med korrigeringar och tillägg.

§9 Meddelanden

Ordförande uppmärksammar att samtliga ska införskaffa sig band för aktiva
rosetter som kan bäras under Festum Curae.
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§10 Rapporter Bilaga 2
Rapport från styrelsen

● Ordförande

Har arbetat med styrdokument, haft rundvandring på ForumMedicum och haft
lärarmöte med ATP lärare. Lärarna uppmärksammar att det finns svårigheter med att
utse terminsrepresentanter samt få gehör på kursutvärderingar. En
verksamhetsberättelse för 21/22 har skrivits inom Corpus Medicum där man fått in
bilagor för att ansvarsbefria styrelsen. Även diskussion om digitala examensbevis,
istället för fysiska examensbevis. För att det ska bli mer rättssäkert. Ställt sig tveksamma
till detta. Fördelen är att beviset inte försvinner.

Ordförande uppmärksammar även att förtroendevalda ska ha en aktiva kick-off mellan
14-15 september.

● Vice ordförande med utbildningsbevakande ansvar
Fokus har lagts på SFSFUM och överlämning av poster.

● Vice ordförande med studiesocialt ansvar
Främst jobbat med överlämning av egna poster samt andra utskott, men även
valberedning och Festum Curae. Deltog också på SFSFUM och haft en del arbete med det
internationella utskottet.

● Ekonomiskt ansvarig
Påbörjat verksamhetsbudgeten för 23/24, reviderat ekonomisk policy, följer Festum
Curae gällande ekonomiska aspekter och överlämning till efterträdare. Har inte fått
gehör från revisor och ekonomiskt stöd.

● Sekreterare och informationsansvarig
Löpande arbete och skapa en kalender på hemsidan. Påbörjat överlämning.

● Pr- och kommunikationsansvarig
Lagt upp mycket kring kommande evenemang och påbörjat sin överlämning.

● Arbetsmarknadsansvarig
Väntar på att ORUR ska skicka ut en enkät. Har gjort utvärdering med utställarna och
fått negativa svar gällande lokaler. Även samtalat med Ecura och arbetat på
överlämningen.

Utskottsrapporter
● Utbildningsutskotten

○ ORUR
○ ATUR
○ MUR
○ SBUR
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Studiesociala utskotten

○ Novischeriet.
Planerar för fullt!

○ Sexmästeriet.
Ölkubb genomförd och cykelfest kommer
.

○ Aktivitetsutskottet.
Corpus Campen är inställd!

○ Jämställdhet-och likabehandlingsutskottet.

○ Internationella utskottet.

○ Högtidsmarskalkeriet.
Examenskommitens arbete går bra. Festum Curae äger rum på lördag. Svårigheter med
kommittén då de inte har genomfört sina uppgifter, bland annat inte svarat på
meddelanden, söka spons och liknande. Diskussion gällande hur vi ska undvika att detta
händer igen. Dessa individer har inte gjort jobbet, därav diskuterar FUM om dessa ska
behöva betala för sin biljett som de i nuläget inte har betalat för.

DISKUSSION & BESLUT

§11 Ekonomisk policy Föredragarna visar för mötet vad som har ändrats. Bland
annat har de förkortat texten, äskan och betalning med
kontakter.

Föredragare;
Anna
Hörvallius &
Emina
Dolovcic

§12 Verksamhetsplan Verksamhetsplanen är inte klar. Ida Theander föreslår att
senarelägga punkten i syfte att hinna skriva klart.

Föredragare;
Emina Dolovic
, Ida Theander
& Ilona de
Sainte Marie

§ 13 Budget 23/24 Hela budgeten har förbättrats, ändringarna är inte klara
ännu. Föredragarna visar det som är klart av budgeten
hittills och hur de har tänkt gällande revidering.

Tilda Trulsson justeras ut ur röstlängden då hon lämnar mötet.
Mötets röstlängd räknas då till 12 personer.

Föredragare;
Anna
Hörvallius &
Emina
Dolovcic

§ 14 Examensceremonier Meja Thelander yrkar för att adjungera mötet till 18:25. Mötet
beslutar att godkänna yrkandet. Mötet återupptas 18:28.

Föredragare;
Emina
Dolovcic
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Diskussion på att fakulteten ska ta tillbaka ansvaret för
examensceremonierna. Det skulle innebära en
standardiserad examen och mindre studentinflytande.
Mötet diskuterar kring detta under lång tid och
problematiserar både att VÅVS ska behålla ceremonierna
och att fakulteten ska ta över.

Tove Andius yrkar för att dra streck i debatten, för att
komma vidare med mötet.

§ 15 CM:s stadga Föredragaren berättar om hur Corpus Medicums stadga
har reviderats.

Emina Dolovcic yrkar för att fastställa revideringen av
Corpus Medicums stadga. Mötet godkänner revidering av
CM:s stadga.

Bilaga kommer
sent

Föredragare;
Emina
Dolovcic

§ 16 VÅVS stadga Föredragaren lyfter förslag som kan revideras i stadgan.
Till exempel har text strukits över som upprepas, text som
varit otydlig eller onödig och lagt till text där de anses
behövas.

Ida Theander yrkar för att valberedningen och valnämnden
ska väljas in per verksamhetsår istället för kalenderår. Samt
att de ska vara 5 ledamöter.

Ilona de Sainte Marie yrkar för att Festum Curaes
kommittée ska väljas in tidigare.

Föredragare;
Ida Theander

§ 17 Tandem Budget;

Bjuda på frukost;

Funktionärer;

Betala Tandemgeneralens biljett;

Bilaga;
kommer sent

Föredragare;
Agnes Åberg

§ 18 Ansvarsbefria CM:s styrelse
21/22

Alla dokument har kommit in och därav yrkar Emina
Dolovcic att bevilja CM:s styrelse för 21/22 ansvarsfrihet.
Mötet godkänner att ansvarsbefria CM:s styrelse från
21/22.

§ 19 Datum för extra FUM 10 Onsdagen den 14:e juni klockan 17:00.

Mötet kontrollerar hur många som kan, under mötet
räknas isåfall röstlängden till 7.

Mötet fastställer att FUM 10 äger rum den 14:e juni,
klockan 17:00 på zoom.

Bilaga 3

Föredragare;
Emina
Dolovcic

§ 20 Verksamhetsplan Föredragaren Ida Theander visar upp verksamhetsplanen
och vad som har reviderats.

§ 21 Frikandidering Inga frikandidater under mötet.
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§ 22 Övrigt

Ordförande upplyser novischgeneralerna om att Corpus Medicum får 25.000 kr för att
hålla i alkoholutbildning för faddrar. Därav bör man kontakta MF:s novischgeneraler om
detta.

§ 23 TFMA

Talman förklarar mötet avslutat kl 19:51.

______________________

Talman/Mötesordförande

Moa Hjertén

______________________

Justeringsperson

Frida Mejborn

______________________

Sekreterare

Agnes Åberg

______________________

Justeringsperson

Amanda Jobäck
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